

مجلس التعاون لدول الخليج العربية
الأمانة العامة



النشرة الرسمية

لمكتب الأمانة الفنية لمكافحة الممارسات الضارة في التجارة الدولية

موافق: 1 مارس 2022م

التاريخ: 28 رجب 1443هـ

العدد (36)

نشرة رسمية يصدرها مكتب الأمانة الفنية لمكافحة الممارسات الضارة في التجارة الدولية لدول مجلس التعاون بموجب القانون (النظام) الموحد لمكافحة الإغراق والتدابير التعويضية والوقائية لدول مجلس التعاون لدول الخليج العربية ولائحته التنفيذية

في هذا العدد

تعديل مسميات بعض الشركات الهندية والصينية المنتجة/ المصدرة لبلاط السيراميك والبورسلان الواردة أسمائها في النشرة الرسمية رقم (27) بتاريخ 30 ابريل 2020م

رسوم الاشتراك

سعر النسخة 100 ريال سعودي أو ما يعادلها

الاشتراك السنوي 500 ريال سعودي أو ما يعادلها

النشرة الرسمية لمكتب الأمانة الفنية لمكافحة الممارسات الضارة في التجارة الدولية

جميع الحقوق محفوظة



النشرة الرسمية

لمكتب الأمانة الفنية لمكافحة الممارسات الضارة في التجارة الدولية

نشرة رسمية يصدرها مكتب الأمانة الفنية لمكافحة الممارسات الضارة في التجارة الدولية لدول مجلس التعاون بموجب القانون (النظام) الموحد لمكافحة الإغراق والتدابير التعويضية والوقائية لدول مجلس التعاون لدول الخليج العربية ولائحته التنفيذية

رسوم الاشتراك

سعر النسخة 100 ريال سعودي أو ما يعادلها

الإشتراك السنوي 500 ريال سعودي أو ما يعادلها

المحتويات

- المقدمة:.....3
- تعديل مسميات بعض الشركات الهندية والصينية المنتجة / المصدرة لبلاط السيراميك والبورسلان الواردة أسمائها في النشرة الرسمية رقم (27) بتاريخ 30 أبريل 2020م...4

مجلس التعاون لدول الخليج العربية
مكتب الأمانة الفنية لمكافحة الممارسات الضارة في التجارة الدولية
6725 طريق جدة - الهدا
رقم الوحدة : 1
الرياض 12324 - 3147
المملكة العربية السعودية
الهاتف: 966 11 2551399 - 966 11 2551388
الفاكس: 966 112810093
البريد الإلكتروني: tsad@gccsg.org
المملكة العربية السعودية

المقدمة:

انطلاقاً من الأهداف الأساسية لمجلس التعاون لدول الخليج العربية، وانسجاماً مع أهداف الاتفاقية الاقتصادية الموحدة لدول المجلس والمتطلعة لتحقيق تكامل اقتصادي بين الدول الأعضاء، ولأهمية الصناعة الخليجية في اقتصاديات الدول الأعضاء، أصبح من الضروري قيام دول المجلس باتخاذ التدابير اللازمة لحماية صناعاتها من الممارسات الضارة في التجارة الدولية الموجهة إليها من غير الدول الأعضاء والتي تسبب ضرراً للصناعة الخليجية أو تهدد بوقوعه أو تعيق قيامها.

واستناداً إلى أحكام القانون (النظام) الموحد لمكافحة الإغراق والتدابير التعويضية والوقائية لدول مجلس التعاون لدول الخليج العربية ولائحته التنفيذية واستناداً للمادة 86 من اللائحة التنفيذية للقانون الموحد، والتي تنص على أن يصدر مكتب الأمانة الفنية لمكافحة الممارسات الضارة في التجارة الدولية نشرة رسمية ينشر فيها كل ما نص القانون (النظام) واللائحة التنفيذية على نشره، وبناء عليه يسر مكتب الأمانة الفنية إصدار النشرة الرسمية العدد السادس والثلاثين.



الأمانة العامة لمجلس التعاون لدول الخليج العربية

مكتب الأمانة الفنية لمكافحة الممارسات الضارة في التجارة الدولية

تعديل مسميات بعض الشركات الهندية والصينية المنتجة/المصدرة لبلاط السيراميك والبورسلان

الواردة أسمائها في النشرة الرسمية رقم (27) بتاريخ 30 ابريل 2020م

بالاستناد إلى القانون (النظام) الموحد لمكافحة الإغراق والتدابير التعويضية والوقائية لدول مجلس التعاون لدول الخليج العربية ولائحته التنفيذية، وبالإشارة إلى النشرة الرسمية الصادرة بتاريخ 30 ابريل 2020م العدد (27) بشأن فرض رسوم نهائية لمكافحة الإغراق على واردات دول المجلس من منتج بلاط وترايع من خزف للتبليط أو التغطية للجدران أو المواقد، وإن كانت على حامل خزف للتشطيب (بلاط السيراميك والبورسلان) والمندرجة تحت البند الجمركي (6907) من التعرفة الجمركية الموحدة لدول مجلس التعاون لدول الخليج العربية عدا الأصناف الداخلة في البند الفرعي (69073000) ذات منشأ أو المصدرة من جمهورية الصين الشعبية وجمهورية الهند، واستناداً إلى قرار لجنة التعاون الصناعي في اجتماعها الـ 48 المتضمن الموافقة على تفويض اللجنة الدائمة لمكافحة الممارسات الضارة في التجارة الدولية في البت في طلبات تغيير أو تعديل مسميات الشركات المشاركة في التحقيقات في النشرات الرسمية التي يصدرها مكتب الأمانة الفنية.

واستناداً إلى قرار اللجنة الدائمة لمكافحة الممارسات الضارة في التجارة الدولية لدول مجلس التعاون في محضر اجتماع اللجنة الدائمة لمكافحة الممارسات الضارة في التجارة الدولية الـ 40 بتاريخ 27-28 ديسمبر 2021م المتضمن الموافقة على طلبات الشركات الصينية والهندية بتعديل مسمياتها.

عليه يتم تعديل بعض اسماء الشركات الهندية والصينية وفقا لقرار اللجنة الدائمة دون تعديل في مقدار الرسم المفروض، وفقا للجدول ادناه مع استمرار فرض الرسوم على الشركات الأخرى المذكورة في قائمة أسماء الشركات الخاضعة للرسوم والواردة في النشرة الرسمية العدد 27 والصادرة بتاريخ 30 ابريل 2020 م :

اسم الشركة بعد التعديل	الدولة	هامش الإغراق كنسبة مئوية من القيمة CIF وفقا للنشرة الرسمية العدد 27
Metropole Tiles Private Limited	جمهورية الهند	41.20%
ACCORD PLUS CERAMICS PVT LTD		
Livanto Ceramic Private Limited		
MARSAL CERAMIC INDUSTRIES		
SPOLO CERAMIC PRIVATE LIMITED		
SIMBEL CERAMIC PRIVATE LIMITED		
REY CERACREATION PRIVATE LIMITED		
FOSHAN PARCOS CERAMICS CO.,LTD	جمهورية الصين الشعبية	23.50%
Foshan sincerity construction CERAMICS CO.,LTD		
ZHAOQING AOMILONG BUILDING MATERIALS CO.,LTD		
Heyuan Dongyuan Eagle Brand Ceramic Co.,Ltd		
QINGYUAN NAVONA CERAMICS CO.,LTD		
JDD INDUSTRY CO.,LTD		
Dongguan City Wonderful Ceramics Industrial Park Co., Ltd.		
Guangdong Jiamei Ceramics Co.,Ltd.		
Jiangxi Hemei Ceramics Co.,Ltd.		
SOUTHERN BUILDING MATERIALS AND SANITARY CO.,LTD.OF QINGYUAN CITY		
GUANGDONG LUXURY MICRO-CRYSTAL STONE TECHNOLOGY CO.,LTD		
FOSHAN BAILIFENG BUILDING MATERIALS CO.,LTD.		

اسم الشركة بعد التعديل	الدولة	هامش الإغراق كنسبة مئوية من القيمة CIF وفقا للنشرة الرسمية العدد 27
FOSHAN CTC GROUP CO.,LTD.	جمهورية الصين الشعبية	23.50%
GUANGDONG ROMANTIC CERAMICS co, Ltd		
FOSHAN OCEANO CERAMICS CO.,LTD		
FOSHAN EIFFEL CERAMIC CO,Ltd.		
FOSHAN GRIFFITHS BUILDING MATERIAL LTD		

تصميم وتنفيذ مكتب الأمانة الفنية لمكافحة الممارسات الضارة في التجارة الدولية

The Secretariat General of the Cooperation Council for the Arab States of the Gulf (GCC) Bureau
of Technical Secretariat for Anti Injurious Practices in International Trade



Official Gazette

GCC-Bureau of Technical Secretariat for Anti Injurious Practices in International Trade(TSAIP)

Volume (36)

Date:28 Rajab 1443 Hijri

1 March 2022

This Official Gazette is issued by the GCC - Bureau of Technical Secretariat for Anti Injurious Practices in International Trade in accordance with GCC Common Law of Anti-Dumping, Countervailing Measures and Safeguards, and its Regulation

In this Edition (NON-OFFICIAL TRANSLATION)

Amending the names of some Indian and Chinese companies producing/exporting ceramic and porcelain tiles mentioned previously in Official Gazette No.27.

Subscription Fees

Single Edition: 100 SAR or its equivalent.

Yearly Subscription: 500 SAR or its equivalent

The Official Gazette for the GCC- Bureau of Technical Secretariat for Anti Injurious Practices in
International Trade

All Propriety Rights Are Reserved



Official Gazette

GCC-Bureau of Technical Secretariat for Anti Injurious
Practices in International Trade

Subscription Fees

Single Edition: 100 SAR or its equivalent.

Yearly Subscription: 500 SAR or its equivalent

Content

- Introduction:3
- Amending the names of some Indian and Chinese companies producing/exporting ceramic and porcelain tiles mentioned previously in Official Gazette No.27.....4

6725 Jeddah Rd.- Al Hada Dist.
Unit No.1 Riyadh 12324- 3147
Phone: +966 112551388 ,+ 966 112551399
Fax: +966 112810093
Email: tsad@gccsg.org

Introduction

In compliance with the basic objectives of the Cooperation Council for the Arab States of the Gulf, and in conformity with the objectives of the GCC Unified Economic Convention seeking to achieve economic integration among GCC member states, and aware of the crucial role played by GCC industries in the economies of the GCC member states, it becomes vital for the member states to take necessary measures against dumping, subsidy and increase of imports, which cause injury, threat of injury, or retardation to GCC industries.

Pursuant to Article 86 of the Rules of Implementation of the GCC Common Law on Antidumping, Countervailing Measures and Safeguard Measures which states, "The Technical Secretariat issues an Official Gazette where it publishes all publications required under this Common Law and its Rules of Implementation". Hereby, GCC-Bureau of Technical Secretariat for Anti Injurious Practices in International Trade pleased to publish the Notice Volume No (36) of the Official Gazette of GCC- Bureau of Technical Secretariat for Anti-Injurious Practices in International Trade.



The Secretariat General of the Cooperation Council for the Arab States of the Gulf (GCC)

GCC- Bureau of Technical Secretariat for Anti Injurious Practices in International Trade(TSAIP)

Amending the names of some Indian and Chinese companies producing/exporting ceramic and porcelain tiles mentioned previously in Official Gazette No.27.

In conformity with the GCC Common Law on Anti-Dumping, Countervailing and Safeguard Measures and its Rules of Implementation (Regulation), and referring to the official gazette No. 27 regarding the imposition of definitive anti-dumping duties against the GCC imports of ceramic and porcelain tiles , under GCC-Unified Tariff Code from item: (6907), other than those of subheading (69073000) originating in or exported from the People's Republic of China and the Republic of India, and in reference to the Ministerial Committee's decision on authorizing the Permanent Committee's to deciding on requests to change or amend the names of companies participating in investigations in the official gazette issued by the TSAIP.

In reference to the Permanent Committee's decision on meeting no.40 dated on 27-28 of Dec. 2021 about the approval of the requests on amending some of Chinese and Indian companies' names.

GCC-TSAIP hereby announces the approval of amending the names of some Indian and Chinese companies , without an amendment to the amount of the imposed duties , and with the continuation of imposing duties on the other companies mentioned in the list of names in the official gazette No. 27 issued on April 30 2020 as the following:



Dumping margin as a percentage of the CIF value according to the official bulletin No. 27	country	Company name after amendment
41.20%	India	Metropole Tiles Private Limited
		ACCORD PLUS CERAMICS PVT LTD
		Livanto Ceramic Private Limited
		MARSAL CERAMIC INDUSTRIES
		SPOLO CERAMIC PRIVATE LIMITED
		SIMBEL CERAMIC PRIVATE LIMITED
		REY CERACREATION PRIVATE LIMITED
23.50%	China	FOSHAN PARCOS CERAMICS CO.,LTD
		Foshan sincerity construction CERAMICS CO.,LTD
		ZHAOQING AOMILONG BUILDING MATERIALS CO.,LTD
		Heyuan Dongyuan Eagle Brand Ceramic Co.,Ltd
		QINGYUAN NAVONA CERAMICS CO.,LTD
		JDD INDUSTRY CO.,LTD
		Dongguan City Wonderful Ceramics Industrial Park Co., Ltd.
		Guangdong Jiamei Ceramics Co.,Ltd.
		Jiangxi Hemei Ceramics Co.,Ltd.
		SOUTHERN BUILDING MATERIALS AND SANITARY CO.,LTD.OF QINGYUAN CITY
		GUANGDONG LUXURY MICRO-CRYSTAL STONE TECHNOLOGY CO.,LTD
		FOSHAN BAILIFENG BUILDING MATERIALS CO.,LTD.
		FOSHAN CTC GROUP CO.,LTD.
		GUANGDONG ROMANTIC CERAMICS co, ltd



Dumping margin as a percentage of the CIF value according to the official bulletin No. 27	country	Company name after amendment
23.50%	China	FOSHAN OCEANO CERAMICS CO.,LTD
		FOSHAN EIFFEL CERAMIC CO,Ltd.
		FOSHAN GRIFFITHS BUILDING MATERIAL LTD



Design by The GCC - Bureau of Technical Secretariat for Anti Injurious Practices in International Trade